
 

 

 

     

Αθήνα, 13 Ιουλίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: την Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 

 τον Υπουργό Οικονομικών  

  

  

Θέμα: «Βιωσιμότητα των Πολιτιστικών Συλλόγων κατά τη διάρκεια της πανδημίας 

και τους μήνες μετά από αυτήν» 

 

Με επιστολή της η Πρόεδρος του πολιτιστικού και εξωραϊστικού συλλόγου «+οικία Άγιος 

Σπυρίδωνας» και Ευφροσύνη Διαβολίτση αναδεικνύει το σοβαρότατο πρόβλημα που 

αντιμετωπίζουν οι Πολιτιστικοί Σύλλογοι της χώρας εξαιτίας της πανδημίας. 

Να θυμίσουμε πως οι Πολιτιστικοί Σύλλογοι παρέμειναν κλειστοί την περίοδο 11 Μαρτίου 

έως και 30 Ιουνίου 2020 λόγω των μέτρων που ελήφθησαν με στόχο τον περιορισμό 

διασποράς του κορονοϊού. 

Στη συνέχεια έχουν αναστείλει όλες τις δραστηριότητες και τις εκδηλώσεις που είχαν 

προγραμματίσει για το φετινό καλοκαίρι. 

Όπως είναι αναμενόμενο το οικονομικό κόστος που έχουν υποστεί και στη συνέχεια η 

ελλιπής υποστήριξη από πλευράς της πολιτείας, μιας και δεν έχουν λάβει ούτε οικονομική 

ενίσχυση ούτε έχουν συμπεριληφθεί στις επιχειρήσεις των οποίων το ενοίκιο έχει μειωθεί, 

καθιστούν τη λειτουργία τους το επόμενο διάστημα από δυσοίωνη έως και ανύπαρκτη. 

Κατόπιν όλων των παραπάνω,  

Ερωτώνται οι κ. κ Υπουργοί: 

1. Ποιες πρωτοβουλίες στήριξης των Πολιτιστικών Συλλόγων θα ληφθούν έστω και 

τώρα; 

2. Θα εξεταστεί η πιθανότητα χορήγησης έκτακτου επιδόματος για το χρονικό 

διάστημα που ήταν κλειστοί και δεν μπορούσαν λόγω των μέτρων να προσφέρουν 

υπηρεσίες ούτε να διοργανώσουν εκδηλώσεις; 
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3. Θα νομοθετηθεί η ένταξή του στο καθεστώς έκπτωσης ενοικίου για το χρονικό 

διάστημα που ήταν κλειστοί αλλά και για τους καλοκαιρινούς μήνες καθώς δεν 

μπορούν παρότι έχουν ανοίξει να λειτουργήσουν κανονικά; 

  

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

               




